
Vragen Interpellatiedebat 

Uitvoering Raadsvoorstel Huishoudelijke Hulp 
 
 

1. In het Raadsvoorstel Huishoudelijke Hulp dat op 4 december 2014 is aangenomen staat niets vermeld 
over de werkgelegenheid, ook in de carrousels van 2 en 4 december is daar niet over gesproken, noch 
tijdens de presentatie van het voorstel op 18 november. In het Raadsvoorstel wordt wel gewezen op 
het risico dat mensen moeten wisselen van hulp. In onze ogen betekent dit niet dat werkgelegenheid 
in het geding hoeft te zijn. Als er werknemers worden overgenomen en bij andere cliënten komen te 
werken, geldt die formulering ook. 
 
Vindt de wethouder dat de raad volledig is geïnformeerd over de consequenties voor de 
werkgelegenheid? 

 
2. Omdat de gemeente onder tijdsdruk moest handelen heeft de raad ingestemd met het in 2014 

beleidsarm invoeren van maatregelen die de decentralisaties snel van de grond zouden krijgen, zodat 
aan de eisen van het Rijk kon worden voldaan. Omdat het college met een integrale nota voor het 
sociaal domein wilde komen is deze beleidsarme periode nog met een jaar en een kwartaal verlengd. 
Wij leefden in de veronderstelling dat de verordeningen en voorstellen aan de raad dan ook op 
politiek niet-controversiële wijze zou worden uitgevoerd. Dat is misschien een fout van onze kant, 
maar die indruk werd wel gewekt. Hoe denkt u hier over? 
 

3. U en het college als geheel heeft de raad steeds voorgehouden dat de beleidsarme periode nodig was 
en ook nog moest worden verlengd tot na de bespreking van de integrale nota en dat de politieke 
invulling van de veranderingen op het sociaal domein pas bij de bespreking van de integrale nota aan 
de orde zou komen. Bent u het met ons eens dat als er maatregelen genomen worden waarbij 
werknemers hun baan kwijtraken, dit politiek controversieel is? 
 

4. Vindt u achteraf niet dat het wenselijk was geweest om de raad te betrekken bij de voorwaarden bij 
de uitvraag van de aanbesteding? 
 

5. In het persbericht van het college als reactie op ons persbericht staat dat wij volmondig meegegaan 
zijn met het besluit. Gezien het bovenstaande weerspreken wij dit, voor zover hiermee wordt 
gesuggereerd dat wij akkoord zouden zijn gegaan met een aanbesteding zonder overname van 
personeel (met gelijkblijvende arbeidsvoorwaarden). Wat heeft u hierop te zeggen? 

 
6. Dit voorstel is binnen alle BUCH-gemeenten eerst aan de andere colleges en daarna pas aan de raden 

voorgelegd. Vindt de wethouder dat er binnen BUCH-verband ruimte is gegeven voor lokaal beleid per 
gemeente bij dit raadsvoorstel? 


